

# 信息产业通信设备抗震性能质量监督检验中心 电信设备抗震性能检测合格证

Seismic Quality Supervision and Test Center of Telecommunications Equipment for Information Industry  
(STCTE)

Certificate of Quality Inspection of the Anti-seismic Capability of  
Telecommunications Equipment

证号: 03-114-13055  
Certificate No.

经审查, 下述电信设备通过 7、8、9 烈度抗震性能检测, 符合电信设备抗震性能检测标准, 准许进入 9 烈度及以下地区国家电信网使用, 特发此证。

This is to certify that STCTE has approved, after examination, that the following equipment had passed earthquake intensity 7、8、9 anti-seismic performance test, which complies with the requirements for anti-seismic capability, and authorized to be used in telecommunications network of the areas of nation with earthquake intensity 9 and under.

申请单位: 伊顿电源(上海)有限公司  
Applicant

生产企业: 山特电子(深圳)有限公司  
Manufacturer

设备名称: 在线式通信用不间断电源  
Equipment Name

设备型号: 93E 80KVA  
Model

设备产地: 广东 深圳  
Origin

备注: 该设备尺寸、重量、外观、配置等信息详见检验报告  
Remarks

发证日期:  
Date of Issue

2017 年 03 月 24 日  
Year Month Date

有效期至:  
Date of Expiry

2020 年 03 月 23 日  
Year Month Date

签发人:  
Issuer

